



Canada Multiculturalism Day (June 27, 2021)

Today is Canada Multiculturalism Day. Every year on June 27th, Canadians celebrate the mosaic of cultures that makes up the country. We as the GCSU want to acknowledge and appreciate the outstanding contributions these multicultural groups have had in our country's labor force, environment and families. Here at Glendon, we are proud to be the home of culturally diverse faculty members, domestic and international students. Despite the unique traditions, foods, music, clothing, and other cultural aspects that are engraved in our identities, it is the respect we have for one another that keeps us together. The GCSU urges everyone to embrace their roots and dismantle any ideology that promotes the erosion of any cultural characteristic for the purpose of "fitting in". In light of recent tragedies relating to racial discrimination, we would like to assert that the GCSU condemns discrimination of any kind. We encourage all to visit the Government of Canada website to access a list of activities to partake in for this occasion.

Journée canadienne du multiculturalisme (27 juin 2021)

Aujourd'hui, nous célébrons la Journée canadienne du multiculturalisme. Le 27 juin de chaque année, les Canadiens célèbrent la mosaïque de cultures qui compose le pays. L'AÉCG veut reconnaître et apprécier les contributions exceptionnelles de ces groupes multiculturels à la main-d'œuvre, à l'environnement et aux familles de notre pays. Ici à Glendon, nous sommes fiers d'être le foyer de d'étudiants domestiques, internationaux et professeurs provenant de diverses cultures. Malgré les traditions, les aliments, la musique, les vêtements et d'autres aspects culturels uniques gravés dans nos identités, c'est le respect que nous avons les uns pour les autres qui nous maintient ensemble. L'AÉCG exhorte chacun d'accepter ses racines avec fierté et à démanteler toute idéologie qui favorise l'atténuation de toute caractéristique culturelle au profit de « s'intégrer ». À la lumière des récentes tragédies liées à la discrimination raciale, nous tenons à affirmer que l'AÉCG condamne la discrimination de toute nature. Nous vous encourageons à visiter le site Web du gouvernement du Canada pour accéder à une liste d'activités auxquelles vous pouvez participer pour cette occasion.



GCSU STATEMENT ON
CANADA MULTICULTURALISM
DAY

LA DÉCLARATION DE L'AÉCG
POUR LA JOURNÉE
CANADIENNE DU
MULTICULTURALISME

